
Verslag omgevingsdialoog initiatiefnemer Greenport Haaren met omgeving 

Er zijn diverse gelegenheden geweest waarbij wij als initiatiefnemer openlijk met de buurtbewoners 
hebben gecommuniceerd, hierin is gepraat over het initiatief van BAM Vermeer m.b.t. de realisatie van 
de Greenport als ook integratie in de nieuwe buurt, d.m.v. het oppakken van maatschappelijke 
initiatieven. 

Hieronder een beknopte weergave van een aantal contactmomenten: 

‐ medio 2014: Peter van den Brand en Wim van Laarhoven zijn bij BTL (Berktweg 2) op bezoek geweest 
om de plannen van de Greenport toe te lichten. Hierbij waren Olaf Janssen (directeur BTL) en de 
aandeelhouders aanwezig. Er werd positief gereageerd op de plannen.  

‐ April 2015: Bart van Roessel,  (Berktweg 10), heeft met Anne van den Brand contact opgenomen over 
deelname in een AED project, waarbij een AED‐apparaat aan de Berktweg wordt geplaats. BAM Vermeer 
heeft hierin deelgenomen, augustus 2015 is het AED‐apparaat geplaatst. 

‐ Mei 2015: Martijn van den Brand heeft contact gehad met medewerker Van Lieshout van BTL 
(Berktweg 2) inzake hun glasvezel aansluiting. 

‐ Juli 2015: Anne van den Brand heeft met Harold Vugts (Berktweg 3)  gesproken over de stand van zaken 
van hun principeverzoek en de planvorming van BAM Vermeer ten aanzien van de Greenport. Vugts is 
positief over de plannen.  

‐ Augustus 2015: Anne van den Brand is aanwezig geweest op de Midden‐Brabantglas bijeenkomst bij 
Mgr. Zwijsenstraat 10, Haaren. Buurtbewoners uit de Berktweg en bewoners van omliggende straten 
waren hierbij aanwezig. Op deze avond met enkele (buurt)bewoners gesproken over de  Greenport 
plannen en de ontwikkelingsstatus. De bewoners staan positief tegenover de ontwikkeling. Martijn van 
den Brand heeft contact gehad met medewerker van Lieshout over initiatief Midden‐Brabant glas. 

‐ November 2015: Anne van den Brand heeft bij Bart van Roessel geopperd om een Buurtapp of 
mailgroep op te zetten, om elkaar te informeren over inbraken e.d., Bart heeft dit opgepakt en 20‐11‐
2015 een app aangemaakt en andere buurtbewoners toegevoegd. 

 


